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Protokół Nr BRM.0002.12.2020 

XXXI Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 30 października 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

 
 

Obrady rozpoczęto 30 października 2020 r. o godz. 13:00 
Zakończono o godz. 17:48 tego samego dnia 

 
  

Sesji przewodniczył  Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 
    - Alicja Stefanowska 

      
Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i 

Nadzoru UM 
    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 
 

Otwarcia sesji dokonała Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witała radnych uczestniczących w dzisiejszej sesji, Burmistrza Olecka – 

Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch oraz mieszkańców 

oglądających transmisję i obecnych w sali konferencyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą 

udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana 

do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali 

konferencyjnej. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej 

stwierdziła, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co 
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stanowi wystarczające kworum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Dwóch radnych dołączyło do sesji podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  
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2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i 

Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, 

dotyczące projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka: 

a) wysłuchanie stron i opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Olecku, 

b) głosowanie nad zasadnością skargi na działalność Burmistrza 

Olecka, 

c) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Olecka. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) utworzenia Osiedla Zielonego w Olecku i nadania mu statutu, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet 

sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i nadania jej statutu, 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Kościuszki, 

e) wyrażenia woli przystąpienia Gminy Olecko do Fundacji Ochrony 

Wielkich Jezior Mazurskich, 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

g) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2020-2029. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

7. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami. 

8. Realizacja zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

9. Analiza oświadczeń majątkowych. 

10. Analiza unieważnienia przetargu nieograniczonego na świadczenie 

usług w zakresie dowozu uczniów do szkół prowadzonych przez 
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Gminę Olecko w roku szkolnym 2020/2021 oraz powierzenia 

przewozów firmie Faster Typa Radosław z Olsztyna. 

11. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez: 

 Ujęcie w punkcie 5 porządku obrad – podjęcie uchwał w 

sprawach – podpunktów i, j: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 ujęcie w punkcie 12 porządku obrad punktu – Podjęcie 

stanowiska w sprawie budowy międzynarodowej linii kolejowej 

Rail Baltica. Numeracja ostatniego punktu zmieni się 

odpowiednio. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zgłosiła wniosek o zlecenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku 

zadania – Zbadanie sprawy zwolnienia byłej Pani Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku oraz prowadzonych działań 

kontrolnych przez pracowników MOPS w Olecku w stosunku do opiekunek 

zatrudnionych w konsorcjum firm, dotyczących świadczenia usług 

opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi – podopiecznych MOPS na miesiąc listopad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym, każdy wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można 

wprowadzić bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Poddała pod głosowanie pierwszy wniosek Burmistrza Olecka o zmianę 

porządku obrad sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w punkcie 5 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktów i, j: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17,  

PRZECIW: 3,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (3) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis. 

NIEOBECNI (1) 

Ferdynand Grodzicki. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał 

bezwzględną większość głosów i ujęto w punkcie 5 – podjęcie 

uchwał w sprawach – podpunkty i, j. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie drugi wniosek Burmistrza Olecka o zmianę 

porządku obrad sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w punkcie 12 porządku obrad punktu: 

– Podjęcie stanowiska w sprawie budowy międzynarodowej linii 

kolejowej Rail Baltica.  

Numeracja ostatniego punktu zmieni się odpowiednio. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (1) 

Dawid Bondarenko. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Adam Chajęcki, Marcin Roszko. 

NIEOBECNI (1) 

Ferdynand Grodzicki. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał 

bezwzględną większość głosów i ujęto w punkcie 12 punkt – 

Podjęcie stanowiska w sprawie budowy międzynarodowej linii 

kolejowej Rail Baltica. Numeracja ostatniego punktu zmieniła się 

odpowiednio. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie wniosek Radnej Janiny Anuszkiewicz o zlecenie 

zadania Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku zadania – 

Zbadanie sprawy zwolnienia byłej Pani Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku oraz prowadzonych działań 

kontrolnych przez pracowników MOPS w Olecku  

w stosunku do opiekunek zatrudnionych w konsorcjum firm, 

dotyczących świadczenia usług opiekuńczych i specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi – 

podopiecznych MOPS na miesiąc listopad.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 9,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin 
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Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (9) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Alicja Stefanowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

NIEOBECNI (1) 

Ferdynand Grodzicki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty i zlecono zadanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

W związku z przyjętym wnioskiem o zlecenie zadania Komisji Rewizyjnej 

zgłosiła wniosek  

o zmianę porządku obrad sesji poprzez: 

 ujęcie w punkcie 5 porządku obrad – podjęcie uchwał w 

sprawach – podpunktu k: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 

2020. 

Poddała wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w punkcie 5 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu k: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 

2020. 

 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 13,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

PRZECIW (7) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Grzegorz Wróblewski. 

NIEOBECNI (1) 

Ferdynand Grodzicki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał 

bezwzględną większość głosów i ujęto w punkcie 5 – podjęcie 

uchwał w sprawach – podpunkt k.   

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, 

dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami 

dotyczącymi projektów uchwał. 
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Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

odnośnie drogi Gąski – Świdry zgłosił, iż wymaga ona doraźnego 

żwirownia ze względu  

na liczne dziury, a w gminie udzielono mu informacji, iż droga, jako plac 

budowy, została przekazana wykonawcy inwestycji. Inwestycję podzielono 

na etapy, a od dłuższego czasu  

na drodze nic się nie robi. 

Zapytał, jak zostanie rozwiązana sprawa remontu ok. 130-metrowego 

odcinka drogi, który jest własnością Powiatu Oleckiego. 

Ponownie poruszył kwestię postawienia wiaty przystankowej dla uczniów 

dojeżdżających  

z najmłodszych klas we wskazanej wcześniej lokalizacji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw.  

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

zabrał głos w sprawie przebudowy drogi Gąski – Świdry. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły zgłoszenia od mieszkańców. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 4 – Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza 

Olecka: 



11 
 

a) wysłuchanie stron i opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej  

w Olecku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że skarżący z powodu zobowiązań zawodowych nie 

uczestniczył  

w posiedzeniu komisji i nie wypowiedział się w swojej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił skargę i stanowisko Burmistrza Olecka w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Adam Chajęcki 

poinformował, iż Komisja przy 2 głosach za, 2 głosach przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się nie zajęła stanowiska w sprawie skargi. 

Odczytał uzasadnienie do skargi zasadnej. 

 

b) głosowanie nad zasadnością skargi na działalność Burmistrza 

Olecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie zasadność skargi na działalność Burmistrza 

Olecka. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zasadności skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Wyniki głosowania: 

SKARGA ZASADNA: 11,  

SKARGA BEZZASADNA: 10,  

NIE MAM ZDANIA: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

SKARGA ZASADNA (11) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, 

Anna Kaczor, Józef Krajewski, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

SKARGA BEZZASADNA (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, iż Rada Miejska uznała 

skargę za zasadną. 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Olecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

Poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11,  

PRZECIW: 10,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



13 
 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński (błędnie oddał głos), Adam 

Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

PRZECIW (10) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun (błędnie oddał 

głos), Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Olecka. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.104.2020 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 5 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) utworzenia Osiedla Zielonego w Olecku i nadania mu statutu 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

utworzenia Osiedla Zielonego w Olecku i nadania mu statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 utworzenia Osiedla Zielonego w Olecku i nadania mu statutu. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Osiedla 

Zielonego w Olecku i nadania mu statutu. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.105.2020 

w załączeniu 

 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet 

sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja, przy 7 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym 

zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz 

przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
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Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Mariusz Miłun. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.106.2020 

w załączeniu 

 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i nadania jej statutu 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i 

nadania jej statutu. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 
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Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w 

sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej 

statutu. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.107.2020 

w załączeniu 

 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Kościuszki 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, przy 3 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach 

wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja przy 7 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

rejonie ulicy Kościuszki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Kościuszki. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Wioletta Dorota Żukowska. 
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WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Ferdynand Grodzicki, Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie 

ulicy Kościuszki. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.108.2020 

w załączeniu 

 

e) wyrażenia woli przystąpienia Gminy Olecko do Fundacji 

Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja, przy 6 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia Gminy Olecko do Fundacji Ochrony Wielkich 

Jezior Mazurskich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Anna Kaczor 

stwierdziła, iż w obecnej sytuacji środki zaoszczędzone w oświacie oraz 

środki planowane  

na składki członkowskie, można byłoby przeznaczyć na zakup komputerów 

do szkół.  

 

Radny Dawid Bondarenko 

nawiązując do wniosku zgłoszonego podczas ostatniego posiedzenia 

Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki w sprawie przygotowania 

zestawienia, w jakich fundacjach,  stowarzyszeniach i organizacjach 

Gmina Olecko jest członkiem, prosił o przekazanie tej informacji radnym i 

jej upublicznienie.  

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

w jej ocenie, czas zaproponowany w sprawie przystąpienia do Fundacji 

Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich jest nieodpowiedni. Uchwała powinna 

zostać podjęta w przyszłym lub kolejnym roku. 

Prosiła o przygotowanie informacji, jakie konkretne korzyści gmina 

otrzymała w związku z przystąpieniem do stowarzyszeń i fundacji oraz czy 

były podjęte jakieś działania urzędu w zakresie pozyskania środków 

zewnętrznych. 

 

Radny Wacław Olszewski 

zabrał głos w sprawie Fundacji Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich i 

namawiał radnych do podjęcia uchwały.  
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Radny Adam Chajęcki 

sprostował wypowiedź Radnego Anny Kaczor w kwestii oszczędności w 

szkołach. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zabrał głos w sprawie oszczędności w budżecie gminy i wskazał, iż będzie 

głosował  

za przystąpieniem do fundacji. 

  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do kwestii poruszonych przez radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wskazała, iż członkami fundacji jest 20 gmin. Zapytała, czy były 

zasięgnięte opinie u wójtów i burmistrzów tych jednostek samorządowych 

na temat konkretnych, wymiernych korzyści, które już odniosły 

poszczególne gminy. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że wystąpi do prezesa zarządu fundacji o szczegółowe 

informacje dotyczące pozyskanych środków i wymiernych korzyści. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, jakie są późniejsze konsekwencje ewentualnego wystąpienia 

gminy z fundacji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wyjaśnił, iż w takim przypadku Rada Miejska będzie musiała podjąć 

stosowną uchwałę.  

W tym przypadku również zasięgnie informacji odnośnie konsekwencji. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 
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podziękowała radnym za przekonanie do głosowania za uchwałą i 

zaznaczyła, iż będzie śledzić działania związane z przystąpieniem do 

fundacji. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia woli przystąpienia Gminy Olecko do Fundacji Ochrony 

Wielkich Jezior Mazurskich. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Anna Kaczor, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

Gminy Olecko do Fundacji Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich. 
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Uchwała Nr BRM.0007.109.2020 

w załączeniu 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji  – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, przy 4 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za, 2 głosach przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja przy 3 głosach za, 1 głosie 

przeciw i 4 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem), 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Radny Renata Małgorzata Maciąg, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-

Stefanowska. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

wniosła o przygotowanie informacji, ile osób było zatrudnionych w 

Urzędzie Miejskim  

w Olecku (wszystkich, w tym na zastępstwach) w latach 2019-2020. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9,  

PRZECIW: 9,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (9) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Leonarczyk, Wojciech Rejterada. 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do niepodjęcia uchwały przez Radę Miejską. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odniósł się do kwestii prawnych związanych z niepodjęciem uchwały. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

wypowiedziała się w sprawie stawek podatku od nieruchomości. 

 

g) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 
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poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 3 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz 

Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 

2020 rok. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.110.2020 

w załączeniu 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na 

lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  

poinformował, że Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących 

się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja, przy 7 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-

2029. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2020-2029. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.111.2020 

w załączeniu 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 
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 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Anna Kaczor, 

 Radny Renata Małgorzata Maciąg – złożyła oświadczenie – treść w 

załączeniu do protokołu, 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

 Radny Alicja Nowik, 

 Radny Adam Chajęcki, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (7) 
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Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.112.2020 

w załączeniu 

 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w 

Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa – Janina Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, przy 3 głosach za, 2 głosach przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid 

Bondarenko  
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poinformował, że Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie przeciw, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji poinformował, że Komisja, przy 5 głosach za i 3 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Statutowej 

Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
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PRZECIW (7) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian 

Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 

członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.113.2020 

w załączeniu 

 

k) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 12,  

PRZECIW: 8,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, 

Anna Kaczor, Józef Krajewski, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (8) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 

2020. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.114.2020 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

PRZERWA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 
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Do punktu 6 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o 

działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły 

sprawy, które  

na bieżąco były przesyłane radnym: 

 

 W dniu 1 października br. Spółdzielnia Mieszkaniowa w Olecku 

zgłosiła propozycje do Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Olecko.  

W kolejnym piśmie, które wpłynęło 22 października br. spółdzielnia z 

przykrością stwierdziła, iż jej propozycje nie zostały uwzględnione w 

ostatecznej wersji projektu regulaminu. 

 

 W dniu 1 października br. do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło 

stanowisko strony postępowania w przedmiocie wydania decyzji o 

środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego 

na instalacji odnawialnego źródła energii, instalacji paneli 

fotowoltaicznych o mocy 1 MW pod nazwą „Możne PV” z 

zastrzeżeniami do zamiaru realizacji przedmiotowej inwestycji. 

 

 Wpłynęła skarga mieszkańca Olecka na Prezesa Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku, którą zajmie się Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 Do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło zawiadomienie o popełnieniu 

przestępstwa mieszkanki z terenu gminy Olecko. Pracownik socjalny 

MOPS w Olecku przeprowadził rozpoznanie. 

 

 W dniu 6 października br. wpłynęło Stanowisko Rady Gminy 

Wieliczki w kwestii tzw. piątki dla rolnictwa, w którym rada gminy 

wyraziła stanowczy sprzeciw.  
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 Burmistrz Olecka przedłożył do wiadomości pismo kierowane do 

Prezesa Rady Ministrów z prośbą o wsparcie w dążeniach do 

poprawy infrastruktury sportowej miasta. 

 

 W dniu 12 października br. wpłynęło pismo mieszkańca Olecka z 

informacją  

o błędnej dacie śmierci na tablicy nagrobkowej pierwszego 

powojennego Burmistrza Olecka – Feliksa Jordana-Lubierzyńskiego 

oraz umieszczeniu napisu, że tam spoczywa jego żona. 

 

 Burmistrz przedłożył informację o wyznaczeniu podmiotów 

obowiązanych  

do przyjęcia skazanych w celu wykonania nieodpłatnej 

kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz pracy społecznie 

użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej grzywny. 

 

 Wojewoda Warmińsko-Mazurski przesłał kopię oświadczenia 

majątkowego Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku złożone w 

związku z objęciem funkcji. 

 

 Andrea Consulting Firma Szkoleniowo-Usługowa przedłożyła do 

wiadomości Rady wyjaśnienia dotyczące wniosku o dofinansowanie 

projektu pn. „Termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 1 im. 

Henryka Sienkiewicza w Olecku”. 

 

 W dniu 22 października Radny Renata Małgorzata Maciąg oraz 

Radny Grzegorz Wróblewski złożyli rezygnację z prac w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i jednocześnie zwrócili się z prośbą o 

przeniesienie do Komisji Statutowej. Stosowne uchwały Rada 

podjęła na dzisiejszej sesji.  
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 W dniu 28 października br. do wiadomości Rady wpłynęły pisma z 

firmy Przewozy Krajowe i Zagraniczne „LELO” Antoni Lelo: 

 

 Przedsądowe wezwanie do ustalenia bezskuteczności 

wypowiedzenia umowy nr GKO.740-59/018 z dnia 2 maja 

2008 r., 

 wniosek o zbadanie podstaw do ewentualnego stwierdzenia 

nieważności uchwał Nr BRM.0007.97.2020 i nr 

BRM.0007.95.2020 Rady Miejskiej  

w Olecku z dnia 25 września 2020 r.  

 wniosek o zaprzestanie naruszenia prawa w wyniku 

„powierzenia komunikacji miejskiej” bez umowy Operatorowi 

EVENT EXTREAM Sp. z o.o. S.k. 

 

 Odbyło się 7 posiedzeń komisji. 

 

Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, iż reprezentowała Radę na uroczystości z okazji rocznicy 

śmierci bł. księdza Jerzego Popiełuszki. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 7 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w 

okresie między sesjami.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że wszystkie informacje z tego okresu oraz zarządzenia 

zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Krótko wspomniał o spotkaniu ze Starostą Oleckim w sprawie 

przekształcenia oleckiego szpitala w szpital jednoimienny. Odczytał pismo 

w tej sprawie. 

Poinformował o zamknięciu cmentarzy w dniach 31 października – 2 

listopada br. oraz pracy zdalnej w administracji publicznej. 

Przypomniał o powszechnym spisie rolnym. 

 

Radny Renata Małgorzata Maciąg 

zapytała o inwestycję budowy drogi na Osiedlu Lesk, czy nie zostanie 

wykreślona z projektu budżetu gminy na przyszły rok.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na pytanie.  

 

Radny Dawid Bondarenko 

zapytał, czy gmina otrzyma od wojewody zwrot wydatków za koszty 

poniesione na budowę drogi gminnej Dąbrowskie – droga wojewódzka nr 

653 z własnych środków. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na pytanie.  

 

Radny Jarosław Bagieński 

nawiązując do informacji odnośnie szpitala zgłosił wniosek, aby gmina 

wspólnie z powiatem i spółką Olmedica wystąpiła do rządu o doposażenie 

oleckiego szpitala w nowoczesne karetki a nawet śmigłowiec pogotowia 

ratunkowego w celu bezpiecznego transportu chorych  

do okolicznych szpitali w Ełku, Suwałkach czy Giżycku.  

 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 8 – Realizacja zadań oświatowych w roku szkolnym 

2019/2020. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

na podstawie prezentacji przedstawiła informację o realizacji zadań 

oświatowych – treść  

w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zapytała, które szkoły otrzymały laptopy.  

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

udzieliła odpowiedzi na pytanie.  

 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 9 – Analiza oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych – treść w załączeniu do 

protokołu. 

 

Radni nie zgłaszali żadnych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 10 – Analiza unieważnienia przetargu nieograniczonego 

na świadczenie usług w zakresie dowozu uczniów do szkół 

prowadzonych przez Gminę Olecko w roku szkolnym 2020/2021 

oraz powierzenia przewozów firmie Faster Typa Radosław  

z Olsztyna. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

w imieniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytała referat na 

temat analizy unieważnienia przetargu – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

odczytał stanowisko Klubu Radnych Olecko Nasze Miasto w sprawie 

referatu – treść  

w załączeniu do protokołu.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 11 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypominała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko 

radni mają prawo zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty 

zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce Przewodniczącego stanowią 

załącznik do protokołu z sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

odczytał stanowisko Klubu Radnych Olecko Nasze Miasto w sprawie 

Radnej Janiny Anuszkiewicz – treść w załączeniu do protokołu.  

 

Radny Alicja Nowik 

wystąpiła w następujących sprawach: 

 zgłosiła, aby w związku z niepodjętą uchwałą w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, przekazano radnym za 

pomocą systemu eSesja wykaz inwestycji zaplanowanych w 

budżecie gminy na 2021 r. w celu wypracowania wspólnej decyzji o 

rezygnacji z określonych zadań do realizacji w przyszłym roku; 

 odczytała oświadczenie – treść w załączeniu do protokołu. 
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Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek o powołanie komisji etyki. 

 

Radny Wacław Olszewski 

wystąpił w następujących sprawach: 

 na ul. Leśnej został postawiony szlaban. Teren przy ulicy za 

szlabanem całkowicie zarasta, chwasty sięgają prawie osi jezdni. 

Zwrócił się z prośbą o usunięcie chwastów, których korzenie, z 

czasem, zniszczą krawężniki; 

 odnośnie odbioru odpadów komunalnych i ich sortowania zgłosił, że 

mimo wielu apeli, pracownicy firmy odbierający śmieci wrzucają je 

do jednej grodzi w śmieciarce ponownie mieszając odpady 

posegregowane; 

 na prośbę mieszkańców bloków przy ul. Składowej zgłosił problem 

dymu i opadania sadzy na budynki z okolicznej kotłowni. Mieszkańcy 

sugerują skontrolowanie jakości wykorzystywanego w kotłowni 

opału oraz sprawdzenie, ile obecnie jest wykorzystywane opału na 

wytworzenie 1 GJ ciepła w porównaniu do lat ubiegłych. Zapytał, czy 

znana jest ostatecznie data zamknięcia kotłowni; 

 zaapelował do radnych o wzajemny szacunek. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

odniosła się do oświadczenia odczytanego przez Radnego Dawida 

Bondarenko. 

 

Radny Mariusz Miłun 

odniósł się do wypowiedzi Radnego Alicji Nowik w sprawie projektu 

budżetu gminy  

na przyszły rok oraz oświadczenia Radnego Dawida Bondarenko. 

 

Radny Ferdynand Grodzicki 

odnosząc się do oświadczeń radnych zaapelował o wzajemny szacunek i 

pracę na rzecz mieszkańców, dającą satysfakcję i wymierne korzyści. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wystąpień radnych informując, iż część odpowiedzi udzieli 

na piśmie. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 12 – „Podjęcie stanowiska w sprawie budowy 

międzynarodowej linii kolejowej Rail Baltica. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

omówił projekt stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

odczytała tytuł projektu stanowiska w sprawie budowy międzynarodowej 

linii kolejowej Rail Baltica. 

Zapytała, czy są uwagi do projektu stanowiska. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska  

zapytała, kiedy znany będzie przebieg trasy kolejowej Rail Baltica, bo 

poprzednio projektowany przebieg linii kolejowej bardzo bulwersował 

mieszkańców Zatyk. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytanie. 

 

Radny Wacław Olszewski 

zwrócił się z prośbą, aby wystąpić do Powiatu Oleckiego i wszystkich gmin 

z jego terenu oraz do Gminy Gołdap o podjęcie stanowiska w sprawie 

budowy międzynarodowej linii kolejowej Rail Baltica. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt stanowiska pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 budowy międzynarodowej linii kolejowej Rail Baltica. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid 

Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Marcin Roszko, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Alicja Stefanowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła stanowisko w sprawie budowy międzynarodowej linii 

kolejowej Rail Baltica. 

 

Stanowisko Nr ORN.0007.2.2020 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 13 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady XXXI 

Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


